
Styremøte i NPA tirsdag 29. mars 2016 

Tilstede: Stein, Inger, Bente, Johanne, Inger Johanne, Grete og Lise 

 Ikke tilstede: Bjørg, Ane Marthe og Iselin 

 

 Konstituering av nytt styre:  

Stein –Leder 

Inger – nestleder 

Iselin – kasserer 

Lise – sekretær 

Styremedlem Ane Marthe 

1.vara Bjørg 

2.vara Bente   

3.vara Johanne 

 På grunn av økonomien i foreningen må reglementet rundt avlstilskudd endres. Punktene vil 

bli de samme, men pengesummene vil bli noe endret. Dette vil revideres i løpet av året og bli 

offentliggjort så fort det er klart.  

 NPA trenger flere bærekraftige show, blant annet for å generere nok deltakere til finalen.  

 Vi trenger bedre rutiner for merking av innbetalinger til foreningen. Det er vanskelig for 

regnskapsfører når innbetalingene ikke er tilstrekkelig merket. 

 Forhåndsbetaling til show er også ønskelig da det er mye ekstra jobb for arrangørene å passe 

på hvem som har gjort opp for seg. Det blir også mye ekstra arbeid å kreve inn pengene i 

ettertid.  

 Alle reiser ol som skal dekkes av foreningen skal søkes om på forhånd så styret har en 

oversikt over hva som skjer. Informasjon rundt disse turene skal også ut til medlemmer i 

etterkant, fortrinnsvis på hjemmesiden.  

 Ponninytt legges ned etter sommernummeret, og hjemmesiden vil bli mer aktivt brukt til 

informasjon, artikler ol. Isteden vil det bli laget en årbok.  

 NPA er på jakt etter en ny hovedsponsor. Styret jobber med saken, forslag mottas. 

 NPA vil arrangere en Jubileumsutstilling 2020 på Seljord, for alle ponnirasene. 

 

Møte hevet 21.30. 

Ref: Lise QH    

 


